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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (7) 

Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-11-22 

 

Plats och tid  

 

 

  

Yttrande gällande 

Kungörelse om 

granskning (Ny 

förskola vid 

Ringvägen)  
 

Detaljplan för del av 

Skogsborg 1:1 M.M. 

(ny förskola vid 

Ringvägen) ställs ut 

för granskning. 

Granskningstiden är 

19 december – 23 

januari. 

 

Förslaget innebär att 

en förskola med 8 

avdelningar kan 

byggas vid Ringvägen 

i skogspartiet mellan 

Furuvägen och 

Schenströmsgatan i 

södra delen av 

Johannisdalsskogen. 

 

Kultur- och 

fritidsnämnden har 

tidigare lämnat 

synpunkter i ärendet 

och påtalade då vikten 

av att tillgängligheten 

till 

Johannisdalsskogen 

och IKW-stugan inte 

får försämras. 

 

Förvaltningens 

förslag: 

 

Något nytt har inte 

framkommit som 

förändrar tidigare 

yttrande från  

kultur- och 

fritidsnämnden. 

 

 

Kultur- och fritidschef 

Christina Axelsson 

Köpings rådhus samt Scheelesalen klockan 17.00-19.30 

Beslutande Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

 

 

Övriga närvarande  

 

 

 

 

 

 

 

Tjänstemän 

Rose-Marie Fasth, ungdomslots 

 

 

 
 

 

Justerare Justerare Paragrafer §§ 113-121 

 

Tid och plats för 

justering 

2018-11-22 

Fritidsgården Kuggen   

Underskrifter 

 

Sekreterare 

 
……………………………………………. 
Rose-Marie Fasth 

 
  

                Ordförande 

 
……………………………………………. 
Ordförande 

  

                 Justerande 

 
……………………………………………. 

Justerare 

 

 

  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2 (7) 

Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-11-22 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 113    KFN 2017/217 

 

Fastställande av dagordning och upprop 

Upprop fastställdes och dagordning lästes upp.  

 

 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att godkänna dagordningen. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-11-22 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 114    KFN 2017/217 

 

Val av justerare 

Förslag:  

att välja ordförande och protokolljusterare. 

 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att välja ordförande och protokolljusterare.  

 

 

  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 4 (7) 

Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-11-22 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 115    KFN 2017/217 

 

 

Information om tisdagens trygghetsvandring 

 

Köpings kommun i samarbete med Brottsförebyggande rådet ordnade en 

trygghetsvandring på kvällen 20 november för kommunens invånare. Promenaden 

gick från Nygårdsområdet till Folkets hus och tillbaks, tillsammans med två 

ledamöter från och ungdomslots Rose-Marie Fasth. Uppskattningsvis deltog 50- 

60 personer. Anmärkningar gjordes på trasiga gatulampor och platser som 

upplevdes som mörka. Mest utmärkande var området vid Karlbergsskolan, där 

efterlystes gatulampor och fasadbelysning, liksom en rad av trasiga gatulampor 

mellan Bivurparken och kyrkan. Ett annat förslag som kom upp var att låta en 

ljuskonstnär ta fram ljussättningar på fasaderna på några av kommunens 

byggnader. 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar 

 

att notera informationen. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-11-22 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 116    KFN 2017/217 

 

Val av logga till UFM 

Bakgrund. Ungdomsfullmäktige saknar sedan några år en logga. Önskemålet om 

en logga som kan användas i offentliga sammanhang, på tryck av kläder och i 

sociala medier, har under tiden varit efterfrågad och diskuterats på möten. I våras 

besökte kommunens kvalitetsutvecklare Johanna Burén UFM för att berätta om 

kommunens grafiska profil, sociala medier och möjligheterna för UFM att själva 

tar fram en logga. Deltagarna har själva inte lämnat några förslag. På 

oktobermötet presenterades därför en rad loggor framtagna av ungdomslotsen i 

färger som ingår i kommunens grafiska profil och som UFM tog ställning till. En 

logga valdes med önskemålet att få ta del av fler färgkombinationer.  

 

Information på mötet. Ungdomslotsen har skickat den valda loggan för påseende 

till kommunens kommunikationsenhet. Kommunikationsenheten svarar genom 

Linnéa Svansbo att de inlett ett arbete med att se över kommunens grafiska profil 

för att få en mer enhetlig framtoning. Det innebär även att loggorna kan komma 

att omarbetas. Linnea Svansbo ställer sig positiv att göra en logga åt UFM utifrån 

de nya riktlinjerna, med önskemålet från UFM att den är klar senast i mitten av 

februari. Linnea Svansbo föreslår att hon har en workshop med UFM om loggor 

och dess användning med deltagarna, för att därifrån arbetare vidare med loggan. 

 

UFM diskuterar möjligheten att ha ett extramöte för workshop tillsammans med 

Linnea Svansbo och kommer fram till att 6 december fungerar.  

 

 

Beslut 

att ungdomslotsen kontaktar Linnea Svansbo med förslag på datum för workshop 

(6 december). Att Linnea Svansbo tar fram en logga utifrån kommunens 

nya/kommande grafiska profil, senast i mitten av februari, så att loggan kan finnas 

på marknadsföringsmaterial under evenemang på Miljöveckan, vecka 11. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-11-22 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 117    KFN 2017/217 

 

Swish i skolornas cafeterior? 

Eleverna på Scheeleskolan vill kunna betala med Swish i skolans cafeteria. De har 

kontaktat UFM genom skolans elevråd för att få klarhet i varför Swish inte går att 

använda. De undrar även hur det ser ut på kommunens andra skolor? 

De flesta elever har inte kontanter på sig, många har heller inte bankkort med sig, 

enligt elevrådet. Mikael Hall berättar att Ullvigymnasiet har Swish, men har en 

gräns på 10 kr för inköp. Cafeterian i matsalen på Ullvi har både kort och swish, i 

andra cafeterian används swish och kontanter. Även Malmaskolan har swish, dock 

ej Karlbergsskolan, enligt elever från Karlbergsskolan som deltagarna i UFM 

kontaktar på mötet. 

 

UFM diskuterar utifrån erfarenheter från de egna skolorna och kommer fram till 

att vi kontaktar elevrådet på Karlbergsskolan för att höra om önskemål på Swish 

finns även där. Vi kontaktar därutöver skolornas ledning för att ta reda på hur det 

fungerat med swish där tjänsten används samt vad som inte kan tänkas fungera på 

de skolor där swish saknas. 

 

 

Beslut 

att deltagarna kontaktar elevrådet på Karlbergsskolan för att ta reda på om 

eleverna efterfrågar swish. Mikael Hall tar reda på vilka regler som gäller kring 

användning av swish. Ungdomslotsen kontaktar rektorer på Scheeleskolan och 

Karlbergsskolan och hör efter orsaken till varför swish saknas. Vi går vidare med 

frågan på nästkommande möte. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-11-22 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 118    KFN 2017/217 

 

Önskemål om träff mellan elevråd och UFM 

Scheeleskolan har inkommit med förslaget om en gemensam träff mellan 

skolornas elevråd, alt representanter från skolornas elevråd, och UFM. Tanken är 

att lära känna varandra bättre och få nya idéer om samverkan. 

 

 

Beslut 

att bjuda in några representanter från skolornas elevråd till ett möte med 

ungdomsfullmäktige i vår.  
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-11-22 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 119    KFN 2017/217 

 

Planering Instagram och Fb 

Vi diskuterar vad som händer under kommande månad och om det finns speciella 

evenemang/ händelser som bör uppmärksammas på sociala medier. Förslag 

lämnas på dagens besök i Köpings rådhus, Lucia, något av evenemangen för 

ungdomar i Köping: gratis workshop och teater med teater Imba i december. 

Eventuellt extraval eller kommande regering. Något av de ämnen vi diskuterat på 

mötet samt efterlysa frågor till UFM. Kontakta skolornas anvariga för 

Instagramkonton och upplysa om UFMs konto. 

 

 

Beslut 

att puffa för ovanstående på Fb och Facebook samt att kontakta personal på 

kommunens högstadier som är ansvariga för sociala medier och berätta om UFMs 

nya konton på Fb (ungdomsfullmäktige Köping) och Instagram (@ufmkoping). 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-11-22 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 120    KFN 2017/217 

 

Miljöloppis i nya skatehallen 

Runt årsskiftet 2018/19 inviger barn- och ungdomsenheten en ny lokal för skate, 

BMX och kickboard utmed Karlbergsgatan, granne med Bil- och teknikhistoriska 

museet. Vecka 11 kommer barn- och ungdomsenheten att arrangera en 

Miljövecka på närliggande fritidsgården Kuggen. Då UFM bollat idéer kring ett 

långsiktigt projekt presenterar ungdomslotsen möjligheten för UFM att arrangera 

en ungdomsloppis med miljötema i Skatehallen, föreslagsvis lördagen 16 mars 

2019.  

 

Vi diskuterar att då evenemanget blir i kommunal regi får pengarna från 

försäljningen av loppis-prylar inte skänkas bort. Däremot får UFM samla in 

pengar med bössa till välgörande ändamål utanför lokalerna. Vi diskuterar olika 

miljöåtgärder vi tycker är viktiga och kommer fram till att nedskräpningen av 

plast i haven känns alarmerande. Vi tänker även att vi skulle kunna ha information 

i lokalen om nedskräpningen och dess effekter samt upplysning om hur vi till 

vardags kan hjälpa till att minska mängden plast i vattendrag, sjöar och hav. 

 

 

Beslut 

att UFM arrangerar Miljöloppis för allmänheten med ungdomar, 16 mars 2019 i 

Skatehallen med insamling till åtgärder som syftar till att minska nedskräpningen 

och utsläppen av plast och microplaster i vattendrag, sjöar och hav. Att vi 

därutöver har en miljöutställning med information och fakta. Hur evenemanget 

ska organiseras och utföras diskuteras på UFMs möte i januari 2019. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-11-22 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 121    KFN 2017/217 

 

 

Avstämning av resa till riksdagshuset 

UFM har vid tidigare möte kommit överens om att Sportlovet är en passande tid 

för deltagarna att besöka riksdagshuset i Stockholm. Då barn- och 

ungdomsenheten  planerar en Stockholmsresa med buss onsdag 27 februari 2019 

föreslår ungdomslotsen att UFM åker med samma buss. 

 

 

Beslut 

att besöka riksdagshuset onsdag 27 februari 2019. 
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Datum 

Ungdomsfullmäktige 2018-11-22 

 

      

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    

 

UFM § 121    KFN 2017/217 

 

Övriga frågor 

Ungdomslotsen informerar om barn- och ungdomsenhetens sammanställning 

(resultat och analys) av sommarlovsaktiviteterna för barn och ungdomar 2018.  

 

Under dagens visning av rådhuset var det mörkt ute vilket bidrog till att vi inte 

kunde ta del av vissa platser/ information som fanns på vinden samt klocktornet. 

Ledamöterna föreslår att vi bokar in ett nytt besök på rådhuset i vår där det finns 

möjlighet att ta del av den äldre litteraturen/ loggorna som förvaras på vinden 

samt klocktornet. Det skulle även ge deltagare som inte kunde närvara vid dagens 

visning en ny chans att se rådhuset. 

 

 

Beslut 

att notera informationen som sommarlovsaktiviteter 2018. Att boka in ett nytt 

besök på rådhuset i vår med möjlighet att ta del av rådhusets litteratur och 

tidningsloggor på vinden. 

 


